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 Deltagere:  

Mikkels Wilmann  (fraværende) 
Jens Chr. Thullesen  
(fraværende) 
Birger Stranqvist 
Lasse Brahe   
Niels Jensen 
 

 
Onsdag d. 11. April 2007 

kl. 20:00 på Skype 

 

 Dagsorden: 
1.   Dispensationsan-søgning fra 
Nuuk Parakiters. 
2.   Godkendelse af HG/PG-liga-
regler 2007 
3.   Stevns vandrefalke 
4.   PG-DM ? 
5.   Svar fra SLV. 
6.   Brev til Jens Chr. Lisberg og 
Valhalla ? 
7.   Hvordan sælger vi Jan 
Nielsen's kontrakt-politik? 
8.   Evt. 
 

Referat :  

1 1.   Dispensationsan-søgning fra 
Nuuk Parakiters. 

Bestyrelsen har modtaget en ansøgning om 
dispensation fra regler om instruktør 
uddannelse, fra den grønlandske klub Nuuk 
Parakiters. Ansøgningen kan ikke imøde 
kommes  i den udformning den er fremsendt, 
idet der ansøges om at tre medlemmer med 
henholdsvis ParaPro 3, ParaPro 2 og PP3 
kan fungere som instruktører indtil 
instruktøruddan-nelse kan opnås. 
Bestyrelsen tilbyder alternative løsninger. De 
tre medlemmer modtager en ekstraordinær 
instruktøruddannelse enten her i Danmark til 
sommer ( i forbindelse med 
sommerferieophold) eller en instruktør rejser 
til Grønland og afholder et kursus der. Der 
kan i den forbindelse dispenseres for 
ParaPro niveau, for Klasse 2 instruktør. 
 

NJ, LB 
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2.   Godkendelse af PG-liga-
regler 2007 

HG -ligaregler godkendt.  
PG-ligaregler: PG-eliteudvalget bedes 
komme med et forslag til Danske Leonardo-
ligaregler. Der er i princippet ikke noget til 
hindring for at HG og PG har hver sine liga-
regler. 

NJ, LB 

3 3.   Stevns vandrefalke BS   orienterede om status p.t.  BS aftaler 
møde med DOF inden 26.april. Med henblik 
på at få en så lempelig aftale som muligt, da 
fuglebeskyttelsesområdet ligger lige midt i 
vores flyveområde på Stevns. 

BS 



4  PG-DM ? Marcus Malmqvist har meddelt at han ikke er 
i stand til at arrangere PG-DM i år. Vi prøver 
at finde andre. 
 
Muligvis Essie, Rasmus Rohlff, 

NJ, LB, BS 
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Svar fra SLV. Bestyrelsen blev orienteret om de tre svar fra 
SLV, vedr. optrækshøjder, godkendelse af 
driftshåndbogen og forsikringsorientering. 

NJ 
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Brev til Jens Chr. Lisberg og 
Valhalla ? 

Brev til JCL er underskrevet af bestyrelsen 
og afsendes umiddelbart efter rep mødet på 
lørdag. 

LB 
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Hvordan sælger vi Jan Nielsen's 
kontrakt-politik? 

Jan kommer med et indlæg på rep-mødet 
hvor vi også drøfter hvordan det skal sælges 
til klubberne. 

NJ, LB, 
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Eventuelt. LB stiller ikke op til formandsposten som 
tidligere antydet. 
NJ undersøger med  Dirigenten hvilke 
muligheder der er hvis ingen opstiller til 
formandsposten. 

NJ 
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Næste møde. Lørdag d. 14 april kl. 10:00 KDA-huset 
Roskilde. 

 

    

    
    

    

 


